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در نشسـت مشـورتی رئيس دانشـگاه با روسـای بيمارسـتان ها، 

پيشـنهادهای مربوط به چگونگی اداره بيمارسـتان ها، متناسـب 

با سـقف پيشـنهادی بيمه سـامت بررسـی شد.

در ايـن نشسـت كـه صبح روز چهارشـنبه 5 ارديبهشـت 97 در 

سـالن شورای دانشـگاه تشـکيل شـد، ابتدا دكتر كريمی رئيس 

دانشـگاه ضمـن تبريـک ايـام شـعبانيه و اعياد اين مـاه مبارک، 

بار ديگر از تاش های روسـای بيمارسـتان ها در سـال گذشته و 

تعطيـات نـوروزی قدردانی كرد و گفـت: معمولًا در ايام تعطيل 

فتـرت و سسـتی در كارها بـه وجود می آيد، اما بيمارسـتان های 

دانشـگاه در اين روزها هميشـه فعـال و پويا هسـتند. باتوجه به 

بازديـدی كـه بشـخصه از 9 بيمارسـتان در اول فرودين داشـتم 

و گزارش هايـی كـه همـکاران هيئت رئيسـه از بازديدهـای خود 

ارائـه كردنـد؛ عملکرد بيمارسـتان ها مثبت و قابل قبـول بود كه 

جای تشـکر و قدردانی دارد.

Á  کاه ش هزینه ه ا نیازمند تدبیر روس ای
بیهارس تان ها

دكتر كريمی هدف از برگزاری اين نشست را، يافتن راه حل های 

دکتر کریمی: با تلاش و ارائه راهکارهای درست می توان هر سختی را پشت سر گذاشت

نشست مشورتی رئیس دانشگاه با روسای 
بیمارستان ها
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مناسـب به منظور اداره بهتر بيمارسـتان دانسـت و گفت: امسال 

بيمـه سـامت باتوجـه به شـرايط خـود، سـقف پرداختـی را بر 

مبنـای عملکرد سـال های قبل دانشـگاه های علوم پزشـکی، در 

نظـر گرفته اسـت كه ايـن رقم در مقايسـه با افزايـش هزينه ها، 

كسـری قابل توجهی دارد. 

رئيس دانشگاه بابيان اينکه 21 سال در جايگاه رئيس بيمارستان 

بودم و به خوبی از مسـائل و مشکات بيمارستان ها مطلع هستم 

افزود: مسـئوليت اداره بيمارسـتان ها، يکی از كارهای دشـوار در 

حـوزه سـامت اسـت چراكه روسـای بيمارسـتان ها هـم بايد به 

مسـائل بيماران رسـيدگی كنند و هم محدوديت های مسـئولان 

بالادسـتی خـود را در نظـر بگيرنـد. باوجـود همـه اين مسـائل، 

مـا مسـئوليت پذيرفتيـم و بايـد راه حل هايـی را پيـدا كنيم كه 

بهتريـن خدمـت به مردم ارائه شـود.

وی يـادآور شـد: در شـش مـاه دوم سـال 96 نيـز دانشـگاه بـا 

كمبودهـا و كاسـتی های بسـياری مواجـه بـود امـا بـا تـاش و 

خوش فکری مسـئولان و همـکاران واحدهای مختلف، دانشـگاه 

به سـامت از آن بحـران گذشـت. مسـائل امسـال نيـز باتدبير و 

انجـام مداخـات بـزرگ و كوچـک حل می شـود.

دكتـر كريمـی بـا تأكيـد بـر نقـش كاركنـان بيمارسـتان ها در 

اداره ايـن مراكـز گفـت: كاركنـان در افزايـش و كاهـش درآمد 

بيمارسـتان ها تأثير بسـزايی دارند و روسـای بيمارسـتان ها بايد 

به گونـه ای نقـش آنـان را يـادآور شـوند تـا عملکـرد خـود را در 

اداره بهتـر بيمارسـتان به خوبـی احسـاس كننـد.

رئيس دانشـگاه در پايان سخنان خود تصريح كرد: پيشنهادهای 

شـما در نشسـت با مسـئولان وزارت بهداشـت مطرح می شود تا 

بـا همفکری همديگر به راهکار اجرای مؤثری دسـت پيدا كنيم.

Á  تر ریح س قف پیر ندادی بیهه سلاما
برای هر بیهارس تان

در ادامـه دكتـر بيگلـر، معـاون توسـعه مديريـت و برنامه ريـزی 

منابـع دانشـگاه بـه تشـريح وضعيـت عملکـرد مالی دانشـگاه و 

سـقف پيشـنهادی بيمـه سـامت پرداخـت و گفت: در شـرايط 

موجـود بايـد راهـی را انتخـاب كنيـم كـه كمتريـن آسـيب به 

ارائـه خدمات وارد شـود. 

وی افـزود: جلسـات متعـددی بـا نماينـدگان بيمـه سـامت و 

مسـئولان وزارت بهداشـت برگزارشده كه مشخص شود دانشگاه 

به عنـوان ارائه دهنـده خدمـت و سـازمان بيمه سـامت به عنوان 

خريـدار خدمـت بـر چه مبنايـی بايد عمـل كنند.

معاون توسـعه مديريت و برنامه ريزی منابع دانشـگاه به تفکيک 

عملکرد بيمارسـتان های مختلف و نسـبت دريافت آنان از سقف 

پيشـنهادی بيمه سـامت پرداخت و گفت: طبق پيشنهادی كه 

تاكنـون از سـوی بيمـه سـامت مطرح شـده، دانشـگاه، درصد 

كمتـری از عملکـرد سـال 95 را می توانـد دريافـت كنـد. دكتر 

بيگلر با اشـاره به نقش روسـای بيمارستان ها در كاهش هزينه ها 
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گفـت: باوجـود اينکه امسـال با رشـد هزينـه حامل هـای انرژی 

و خدمـات پيمانـکاری، دارو و تجهيـزات مواجهيم بايـد بتوانيم 

بسـياری از هزينه هـا را مديريـت و كنتـرل كنيم.

وی در بخـش ديگـری از سـخنان خـود پـس از مقايسـه درصد 

افزايـش و كاهـش ريالـی بسـته های طـرح تحـول سـامت از 

سـال 93 تـا 96 بـه تفکيـک هـر بيمارسـتان پرداخـت و گفت: 

باوجـود همـه ايـن شـرايط بـا بيمارسـتان ها مکاتبـه كرديم كه 

پيشـنهادهای خـود را درزمينـهٔ كاهش هزينه ها ارائـه دهند كه 

درمجمـوع بيـش از 60 پيشـنهاد مطرح شـد.

دكتـر بيگلـر در ادامـه سـخنان خـود، به تشـريح هريـک از اين 

60 پيشـنهاد پرداخـت و اعضـای جلسـه نقطـه نظـرات خود را 

بيـان كردند.

Á  بررس ی وضعی ا پرداخا کارانه نس یا
ب ه درآمد هر بیهارس تان

سـپس چتروز، مدير مالی دانشـگاه، به بيان گزارشـی از وضعيت 

پرداخـت كارانـه هريـک از بيمارسـتان ها و مقايسـه آن بـا جزء 

حرفـه ای و كل درآمـد بيمارسـتان ها پرداخـت و گفـت: كارانـه 

96 كاركنـان و اعضـای هيئت علمـی هنوز به طور كامل تسـويه 

نشـده است.

وی بـا تأكيـد براينکـه هزينـه كرد بيمارسـتان ها بايد متناسـب 

با درآمدشـان باشـد: بيمارسـتان هايی كه عملکـرد بهتری دارند 

مديريـت خوبـی در درآمد و هزينه هايشـان داشـته اند.

 چتـروز تصريح كـرد: درصد پرداخت كارانه ثابت نيسـت و بايد 

متناسـب با افزايش و كاهش درامد بيمارسـتان ها پرداخت شود. 

لـذا بـا آناليـز دقيق درآمدهـای بيمارسـتان ها اجـازه ندهيد كه 

هزينه های بيمارسـتان افزايش يابد.

در ادامه جلسه پيشنهادهای مطرح شده از سوی روسای بيمارستان ها 

جمع بندی و مقرر شد در نشست با مسئولان وزارت بهداشت اين 

پيشنهادها مورد ارزيابی قرار گيرد.


